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Verslag algemene ledenvergadering BPF 26 april 2023 in de Moerse Hoeve  
 
Aanwezig: Aad Goedendorp, Alfred Rötschke, Bas van Hengel, Bert van Borkulo, Cees De Winter, Dick Notenboom, 

Els van Gurp, Everike van de Waarsenburg, Frans van Diessen, Hanneke van Wersch-Eickhout, Hans Notenboom, Jan 
de Beer (voorzitter), Jan Oprins, Jan van Reijsen (penningmeester), Jeanne Bertens, Joop de Gooijert, Jos van der Wal, 
Leo Kramer, Leo Vercoulen, Leo van Dommelen, Louk Linders, Marga Walsh, Noud Hermans, Peter Peek, Pieter-Paul 
Brokx, Rente Wester, Tieme Molenaar (secretaris), Thom Houtsma, Victor Storm, Wim Tuytelaers 

 
1. Opening en welkom  
De voorzitter opent de vergadering om 14:30  
 
2. Notulen vorige ALV vergadering van 2022 
De notulen worden ongewijzigd geaccepteerd.  
 
3. Financieel overzicht afgelopen jaar en contributie  
Het financieel overzicht wordt toegelicht door de penningmeester.  

• In vergelijking met 2022 zal de kas ongeveer 723 euro minder bevatten. Dit komt door met 
name een grote post notariskosten i.v.m. het nieuwe statuut, dat vorig jaar is opgesteld. 

• De bankkosten zijn omhooggegaan naar €13,13 per maand. Dit komt doordat voor verenigingen 
banken extra kosten moeten maken voor anti-witwaspraktijken.  
o Om de kas niet al te veel te laten krimpen zijn de deelname aan de WBTR opgezegd. Het 

voorstel is om Koepel Gepensioneerden ook op te zeggen.  
WBTR heeft het bestuur nodig gehad voor het opzetten van het statuut, hetgeen nu 
afgerond is.  

o Informatie van Koepel Gepensioneerden is ook gewoon op hun website terug te vinden of 
elders op het internet. Bovendien richt de Koepel Gepensioneerden zich op 
pensioenfondsen. Dit is niet van toepassing voor ons reeds gepensioneerden. 

• Desalniettemin is het voorstel om de contributie van €15 naar €17,50 per jaar te verhogen. 
Zelfs dan teren wij nog 658 euro in voor het jaar 2023. Als het aantal leden op 75 personen 
komt, spelen we ongeveer quitte.  

• Een verder besparing kan de beperking tot twee consumpties per persoon zijn bij bijvoorbeeld 
de ALV of de nieuwjaarsborrel. 

• T.z.t. wordt er een meeting gepland met Albert van Maren, waarin o.a. om een sponsoring 
gevraagd zal worden. 

• Twee leden hebben nog niet betaald. Nogmaals een reminder sturen. Als dit niet werkt 
probeert de penningmeester te appen of te bellen. 

 
De leden gaan akkoord met de onderstaande punten: 

• Verhoging van de contributie naar €17,50 per jaar. 

• Begroting voor 2023. 

• De beperking tot twee consumpties per persoon per vergadering/bijeenkomst. 

• Opzegging van lidmaatschap van Koepel Gepensioneerden. 
 
4. Kascommissie verslag en verkiezing nieuwe kascommissie.  
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De kascommissie (Dick Notenboom en Maarten Dullaert) hebben de kas gecontroleerd en gaan 
akkoord. De beide leden van de kascommissie hebben aangegeven dat zij ook in 2023 deze taak op 
zich nemen.  
De leden gaan akkoord met de herbenoeming van de kascommissie. 
 
5. Terugblik 2022.  
– Het ledental is gegroeid van 41 naar 51.  
Nieuwe leden: Peter Peek, Alfred Rotschke, Jeanne Bertens, Els van Gurp, Marga Walsh, Louk 
Linders, Wim Tuytelaers, Pieter-Paul Brokx, Leo van Dommelen, Bas van Hengel 
 
– Als gevolg van de samenwerking met Fuji hebben wij een uitnodiging voor het jubileumfeest van 
Fuji gekregen. Een aantal leden heeft hiervan gebruik gemaakt. Deze ervaring was erg positief. 
Ook krijgen de leden, die hiervoor toestemming hebben gegeven, uitnodiging van de 
Personeelsvereniging Fujifilm. Ook van deze PV-activiteiten zijn de ervaringen bij de leden zeer 
positief. 
 
6. BPF-website. 
Het bestuur laat een website maken. De kosten zijn eenmalig €250. Voor de domeinnaam 
fujipensionados.nl betalen we €50 per jaar. 
Het logo van onze site is:  

Het beheer van de site ligt bij de secretaris. 
 
5. Najaar activiteit. 
Boottocht op de Dieze. Eind september. 
Iedereen vindt dit een prima idee. 
 
6. Verkiezing nieuwe secretaris bestuur 
Kandidaat door bestuur voorgedragen: Tieme Molenaar 
Leden gaan akkoord. 
Jan de Beer geeft een afscheidsspeech voor Cees, die zes jaar secretaris is geweest. 
 
6. Rondvraag en sluiting. 
Een aantal mensen zou het op prijs stellen als de pensionado’s ook uitgenodigd worden bij de YEP 
door Fujifilm. Een rondleiding in de (nieuwe) fabriek zal ook geapprecieerd worden. De voorzitter 
geeft aan dat dit bij de bespreking van Albert van Maren gevraagd zal worden. 
 
7. Afsluiting. 
Een gezellige borrel met hapjes in de Moerse Hoeve. 
 


